
 
 

 

 

 
 

Referat seksjonsmøte kortbane tinget 2023. 

 

Klubber til stede: 

HBSK, TKK, OSK, AOSK 

 

1. Konkurranser kommende sesong og utvikling av NC 

• Det ble gitt en kort oppsummering om kommende sesong og hvor de enkelte 

NC skal bli arrangert. De 3 første NC kommer tidlig i sesongen og med kort 

mellomrom. Da det ikke er konkurranser for langbane i denne perioden, vil det 

være et stort potensial for å få med mange løpere fra langbane også. 

• Årets sesong har blitt utvidet med 1 NC og teller nå totalt 5 konkurranser. 

Årets NM vil bli arrangert på Lillehammer under «NM-Veka». Det er per i dag 

ikke et stort miljø på Lillehammer, noe som betyr at flere miljøer må bidra inn i 

mesterskapet. 

• Det vil bli direktesending på NRK under lørdagens øvelser. TV-tid på NRK vil 

potensielt være en god rekrutteringsplattform for å få nye utøvere til 

eksisterende og nye klubber. 

 

2. Status kortbaneprosjektet 

• Det ble redegjort for arbeidet som har pågått aktivt i løpet av de 2 siste årene. 

Det er særdeles godt driv i gamle Vestfold og Telemark, samt at Agder også 

er på vei inn.  



 
 

 

 

• Målet framover er å få med Bergen og helst Stavanger, samt Hamar som 

begge har gode miljøer for lengdeløp og baner for å kunne drive kortbane. Det 

er fortsatt godt driv i Trondheim og Oslo som har drevet godt i lang tid. Asker 

er på vei tilbake på kortbane med mange unge løpere. 

 

3. Funksjonærer og utdanning av nasjonalt korps 

• I løpet av de 2 siste sesongene har det blitt flere dommere som har fått erfaring i 

nasjonale mesterskap. I de neste 2 årene vil fokuset være på å utdanne og sertifisere 

dommere, startere og competition stewards. Vi må få godkjent kompetanse fra 

miljøene i Nederland eller Tyskland for å ta de neste stegene. 

• Det ble diskutert rundt veien videre og hvordan å øke rekrutteringen av spesielt unge 

funksjonærer 

4. Krav til sikkerhet og endringer i reglement 

• Det ble redegjort for kravene til sikkerhet for utøvere som skal delta på ISU godkjente 

løp. 

• For løpere typisk fra 7 år og opp til 11 år diskuterte vi hvilket utstyr som skulle være et 

krav. Det vil bli laget en nasjonal standard for krav til aldersgrupper og nivå. Høy fart 

krever mye utstyr, mens lav fart krever noe mindre 

• Puter er fortsatt den største kostnadsdriveren for klubber. Støtteordninger er et 

absolutt for å muligjøre slike investeringer.  

5. Rekruttering av bredde og videreutvikling av topp 

• Fokuset for de neste 2 årene må ligge på å utvikle bredde. Vi har hatt stor økning i 

antall utøvere de siste årene og målet må være å rekruttere ytterligere i de neste 2 

årene 

• Einar Agdestein er ansatt 100% i NSF for kortbane fra 2023. Han vil i all hovedsak ha 

ansvaret for å drive satsningen mot toppen videre. 

 


